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Toelichting: 

Op 31 januari j.l. hebben wij vragen over het debiteurenbeleid gesteld en daarop hebben wij op 26 
februari antwoord ontvangen. Deze beantwoording roept bij ons de volgende opmerkingen en 
vervolgvragen op.  
 
Allereerst bedankt voor de moeite die u hebt genomen voor de beantwoording van de door ons 
gestelde vragen. 
Aangezien verontrustende berichten voor ons aanleiding waren om de oorspronkelijke vragen te 
stellen hebben wij uw antwoorden daarop zorgvuldig beoordeeld en geanalyseerd. Aangezien deze 
antwoorden onze zorgen nog niet geheel wegnemen hebben wij nog enkele vervolgvragen over het 
debiteurenbeleid en -beheer van onze gemeente. 
 

Vervolgvragen: 

1. Reactie op antwoord 1 
Het is goed om te zien dat in de periode 31-12-2024 tot 20-02-2025 de vorderingen van €2,1 mln naar 
€1,3 mln zijn teruggelopen. Toch blijft het overzicht op enkele punten zorgen en vragen opleveren. 
 
De RIB’s van 1-11-2024 en 23-12-2024 inzake een grote debiteur geven geen duidelijkheid hoe het 
heeft kunnen gebeuren dat die schuld vanaf 2020 heeft kunnen oplopen en hoe deze schuld concreet 
zal worden geïnd.  
1A. Graag krijgen wij daar een specifiek antwoord op. 
 
Ten aanzien van een andere grote debiteur zijn in 2024 meerdere RIB’s verstuurd. In de RIB wordt 
melding gemaakt van de grote betalingsachterstand. Echter daarbij wordt geen uitleg gegeven over het 
ontstaan daarvan. De uitleg die gegeven wordt onder vraag 4 vinden wij zeer summier.  
1B. Onze vervolg vraag luidt daarom of u meer specifiek kunt aangeven waardoor deze vordering zo 
heeft kunnen oplopen? 
 

2. Reactie op antwoord 2 
In antwoord 2 lijkt een fout te staan. De post Overigen wordt ultimo 2024 met 5.964 gecorrigeerd. 
Echter het totaal moet dan ook met dat bedrag gecorrigeerd worden en dan levert dat een stand van 
8.114 in plaats van 7.555. Kortom, de stijging in 2024 is nog groter dan in de tabel wordt getoond. 



2A. Is deze constatering juist? 
 
Het BCF levert ultimo 2024 een grote vordering op. Het is niet duidelijk hoe de procedure van het BCF 
verloopt en hoe die vordering zich in de loop der jaren heeft ontwikkeld. 
2B. Graag een toelichting hierop. 
 
 

3. Reactie op antwoord 3 
Uit het overzicht blijkt dat van de €1,7 mln vorderingen > 25.000 ruim 20% als dubieus is beoordeeld. 
Dit bedrag is ruim 50% hoger dan eind 2020.  
3A. Onze vraag luidt om die post dubieuze debiteuren te specificeren en aan te geven welke 
invorderingsmaatregelen genomen worden. Het gaat immers om substantieel gemeenschapsgeld. 
 
De mutaties van de dubieuze debiteuren leiden ultimo 2024 tot een stand van 479. Echter bij de 
verdeling voorziening dubieuze debiteuren leidt dit tot een bedrag van 459. Dit is weliswaar een klein 
verschil maar in de financiële administratie dient dit saldo per definitie gelijk te zijn. 
3B. Wij vragen daarom een toelichting op dit verschil. 
 
 

4. Reactie op antwoord 4 
Het blijft opmerkelijk dat een administratief systeem niet de juiste stand van de debiteuren te zien 
geeft en dat er daardoor dus blijkbaar in het verleden een onjuiste jaarrekening is opgesteld.  
4A. Welke rol heeft de accountant op dit punt gehad? 
 
 

5. Reactie op antwoord 5 
De maatregelen lijken begin 2025 inderdaad effect te hebben.  
Blijft relevant om te weten welke de grote posten van de dubieuze debiteuren zijn. Zie daarom ook de 
hierboven onder 3A gestelde vraag. 
 
Het in de bijlage verstrekte overzicht geeft ultimo 2024 goed inzicht in de stand van de debiteuren. Die 
stand van de debiteuren moet ook continu in beeld zijn om goede en tijdige invorderingsmaatregelen 
te kunnen treffen.  
Nog beter wordt dit overzicht als een kolom wordt toegevoegd met de dubieusheid van de vorderingen 
>25.000. 
5B. Wij verzoeken om dit overzicht inclusief dubieusheid vanaf eerste kwartaal 2025 te verstrekken.  
 
Naast de beantwoording van deze vervolgvragen zullen wij dit onderwerp ook agenderen voor de 
auditcommissie van 6 mei 2025.  


